

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 4

中旬刊（总第523期 / 第38卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

价值工程

2019年4月中旬刊(总第523期/第38卷)
1982年创刊 2019年4月18日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编 辑 部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 基于 Shapley 值法的医联体利益分配研究 胡正东 等(1)
- 黄南藏族自治州农牧民增收问题研究 胡岩 等(5)
- 基于 VFM 的基础设施 PPP 项目治理绩效改善研究 崔彩云 等(9)
- 宁波市人才吸引力评价及区域差异 卢滢宇 等(12)
- 互联网保险服务顾客满意度影响因素研究 赵方茹 等(15)
- 新一轮集体林权制度改革效果评估 李卓 等(19)
- 顾客参与的个性化定制:模式探索与系统构建 袁红平 等(23)
- 基于 PDCA 的军工企业采购整合研究 邹建平(25)
- 陕西凤县“三线建设”主题旅游开发规划策略研究 袁晋锋 等(29)
- 天然气长输管道高后果区风险评价体系研究 张勇 等(32)
- 基于模糊理论的施工风险量化与评价 李衍赫(36)
- 工程项目物资质量管控要点浅析 张春林(39)
- C 公司政府项目申报管理策略研究 魏琴 等(43)
- 基于 GIS 的县乡级国土资源执法监察工作方法研究 刘云 等(46)
- 房地产开发项目投资风险控制 林权(50)
- 绍兴地区中小企业产学研合作中资源配置问题的探讨 王斐(53)
- 基于 Agent 和进化计算的 ATM 系统的效能评估方法分析
..... 牛田田 等(56)
- 配电网精准投资评价体系的构建与运用 肖潇(59)
- 服务全过程理念下传统设计企业转型升级路径研究
..... 陆小钢 等(62)
- 基于 OWA-FCE 的企业财务风险预警研究 纪云腾 等(66)

* 价值链·供应链 *

- 新旧动能转换下山东省铁路物流与经济发展关系研究 李晓辉(69)

* 功能载体创新 *

- 地铁大断面暗挖拱盖法施工技术 高岩(72)
- 悬索桥隧道式锚碇成品索锚固系统施工技术 王坤 等(76)
- 关于铁路连续梁冬期施工方法研究 王本庆(79)
- 基于 Sagnac 干涉仪制备的涡旋光监测油气管道泄露问题
..... 夏长权 等(82)
- 市政污水处理工艺与回用技术分析 钱勍 等(85)
- 常熟市横泾塘东泵闸枢纽工程选址与总体布置的研究 韩文君(88)
- 高速公路路基施工技术及其质量控制分析 尹彪(91)
- 铁路隧道内遇超大溶洞施工技术 醋新斌(94)
- 钢栈桥设计及基岩裸露地质条件下施工方法研究 郑忠仁(99)

吉林市白山大桥连续梁合拢顺序及劲性骨架方案研究

.....	肖海龙(102)
饱和和粉细砂层深基坑开挖支护技术	何建华(105)
不同加载方式下沥青混凝土低温抗裂性能研究	蔡秀敏(108)
基于节能减排战略下西部高校既有教学楼宿舍楼节能改造研究与探索	费城(111)
高速铁路无砟轨道路基支承层改进型滑模施工技术	张旭飞(114)
多层软弱夹层对保安矿柱稳定性的影响研究	艾华(118)
革朗隧道衬砌渗漏水病害处理技术探索	范海云(120)
低合金高强钢焊后冷裂纹磁记忆检测技术研究	陆卫军等(123)
节段预制胶接拼装桥梁在高速铁路中的应用	赵伟(126)
富水砂层地铁联络通道泵房注浆加固施工技术	王喆(129)
试论兰渝铁路木寨岭隧道大变形特征及施工控制措施	唐绍武(132)
地铁车站竖井施工的风险防范和应急措施综述	韦礼群(135)
自密实混凝土冬期施工研究	王永全(138)
WE-SC900H 运架一体机架梁工艺优化	魏文柱(141)
纳米高分子减水剂提高喷射混凝土功效应用技术	王英杰(144)
存在荷载边坡的稳定性影响因素的敏感性分析	王乐(147)
陕北黄土岩石地层隧道爆破技术	王日照(150)

* 价值应用 *

城市环境污染评价模型及治理途径研究	周雯珺等(153)
基于混合 DE 算法的改进海豚群算法	王旭(156)
陆军装备维修模拟训练战场环境模型研究	郭尚昆等(158)
基于自然电位法的锚杆锈蚀规律及耐久性研究	崔学忠(161)
基于层次分析的蛋糕店选址实证研究	董辉(165)
BIM 技术在公路工程项目管理中的应用研究	赵云峰等(170)
浅谈分布式电源的配电网规划与优化运行	侯震(173)
基于大数据应用的企业纪检监察体系架构探索研究	韩丽(176)
水夹点技术在用水网络优化中的工程应用	路超等(179)
制导弹药控制系统的可靠性预计	高萌等(182)
基于 BIM 和 GIS 的智慧矿山信息系统构建	黄崧等(184)

* 理论综述 *

城市地下空间开发社会效益研究综述	张宏等(187)
基于 POI 数据的城市街区活力量化评价研究	苏景相(190)
山东省知识产权发展现状及对策研究	杨忠黎(193)

郑重声明

- 1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 4.b

(Sum No.523)

Published in Apr. 18, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 A Study on Profit Allocation Model of Medical Consortium Based on Shapley Value Algorithm HU Zheng-dong, *et al.*
5 Study on Increasing Income of Farmers and Herdsmen in Huangnan Tibetan Autonomous Prefecture HU Yan, *et al.*
9 Improvement of PPP Infrastructure Projects Governance Based on VFM CUI Cai-yun, *et al.*
12 Evaluation of Talent Attraction and Regional Differences in Ningbo LU Ying-yu, *et al.*
15 Research on Factors Affecting Customer Satisfaction of Internet Insurance Service ZHAO Fang-ru, *et al.*
19 Evaluation of the Effect of the New Round of Collective Forest Rights System Reform LI Zhuo, *et al.*
23 Personalized Customization; Pattern Exploration and System Construction YUAN Hong-ping, *et al.*
25 Procurement Integration of Military Industry Enterprise Based on PDCA ZOU Jian-ping
29 A Study on the Developing and Planning Measures of "Third-line Construction" Tourism in Fengxian, Shaanxi Province
..... YUAN Jin-feng, *et al.*
32 Research on Risk Assessment System for High Consequence Areas of Long-distance Natural Gas Pipeline ZHANG Yong, *et al.*
36 Construction Risk Quantification and Evaluation Based on Fuzzy Theory LI Yan-he
39 Analysis on the Key Points of Quality Control of Engineering Project Materials ZHANG Chun-lin
43 Research on the Management Strategy of C Company's Government Project Declaration WEI Qin, *et al.*
46 A Land Enforcement and Supervision Method in County and Township-level Based on Geography Information System
..... LIU Yun, *et al.*
50 Investment Risk Control of Real Estate Development Projects LIN Quan
53 Discussion on the Allocation of Resources in the Cooperation of Small and Medium-sized Enterprises in Shaoxing
..... WANG Fei
56 Analysis of Effectiveness Evaluation Methods for ATM Systems Based on Agent and Evolutionary Computation
..... NIU Tian-tian, *et al.*
59 Construction and Application of Accurate Investment Evaluation System for Distribution Network XIAO Xiao
62 Research on the Transformation and Upgrade Path of Traditional Design Enterprises under the Concept of Whole Process Service
..... LU Xiao-gang, *et al.*
66 Research on Enterprise Financial Risk Early Warning Based on OWA-FCE JI Yun-teng, *et al.*

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 69 Study on the Relationship between Railway Logistics and Economic Development in Shandong Province under the Transformation of
Old and New Driving Forces LI Xiao-hui

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 72 Construction Technology of Large Section Underground Excavation Arch Cover Method for Subway GAO Yan
76 Construction Technology of Cable Anchorage System for Suspension Bridge Tunnel Anchorage WANG Kun, *et al.*

79	Study on the Construction Method of Railway Continuous Beam in Winter	WANG Ben-qing
82	Vortex Light Monitoring of Oil and Gas Pipeline Leaks Based on the Sagnac Interferometer	XIA Chang-quan, <i>et al.</i>
85	Analysis of Municipal Sewage Treatment Technology and Reuse Technology	QIAN Qing, <i>et al.</i>
88	Study on Site Selection and Overall Arrangement of Hengjingtang East Pump Gate Project in Changshu City	HAN Wen-jun
91	Analysis of Highway Subgrade Construction Technology and Quality Control	YIN Biao
94	Construction Technology of Super Large Cave in Railway Tunnel	CU Xin-bin
99	Study on Steel Trestle Design and Construction Method under Exposed Geological Conditions of Bedrock	ZHENG Zhong-ren
102	Study on the Sequence of Continuous Beam Collapse and the Rigid Skeleton Scheme of Baishan Bridge in Jilin City	XIAO Hai-long
105	Deep Foundation Pit Excavation Support Technology for Saturated Fine Sand Layer	HE Jian-hua
108	Study on Low Temperature Anti-cracking Performance of Asphalt Concrete under Different Loading Modes	CAI Xiu-min
111	Research and Exploration on Energy-saving Reconstruction of Existing Teaching Building and Dormitory Buildings in Western Universities Based on Energy Saving and Emission Reduction Strategy	FEI Cheng
114	Construction Technology of Improved Sliding Mode Paver for Bearing Layer Used in Ballastless Track Subgrade on High-speed Railway	ZHANG Xu-fei
118	Study on the Effect of Multilayer Soft Interlayer on the Stability of Safety Pillar	AI Hua
120	Exploration on Treatment Technology of Lining Water Leakage in Gelang Tunnel	FAN Hai-yun
123	Studies on the Magnetic Memory Testing for the Welding Cold Crack of Low Alloy High Strength Steel	LU Wei-jun, <i>et al.</i>
126	Application of Segment Prefabricated Glued Assembled Bridge in High Speed Railway	ZHAO Wei
129	Grouting Reinforcement Construction Technology for Pumping Station of Water-rich Sand Layer Subway Communication Channel	WANG Zhe
132	Discussion on Large Deformation Characteristics and Construction Control Measures of Muzhailing Tunnel in Lanzhou-Chongqing Railway	TANG Shao-wu
135	Summary of Risk Prevention and Emergency Measures for Shaft Construction of Subway Station	WEI Li-qun
138	Research on Winter Construction of Self-compacting Concrete	WANG Yong-quan
141	Process Optimization of WE-SC900H Transport Rack Integrated Rack Beam	WEI Wen-zhu
144	Application Technology of Nano Polymer Water Reducing Agent to Improve the Efficiency of Shotcrete	WANG Ying-jie
147	Sensitivity Analysis of Factors Affecting Stability of Load Slope	WANG Le
150	Tunnel Blasting Technology for Loess Rock Stratum in Northern Shaanxi	WANG Ri-zhao

VALUE APPLICATION

153	The Appraisal Model of Urban Environmental Pollution and Governance Approach Research	ZHOU Wen-jun, <i>et al.</i>
156	On Improved Dolphin Swarm Algorithms Based on Hybrid DE Algorithms	WANG Xu
158	Research on Battlefield Environment Model of Army Equipment Maintenance Simulation Training	GUO Shang-kun, <i>et al.</i>
161	Research on Corrosion Law and Durability of Anchor Based on Natural Potential Method	CUI Xue-zhong
165	Empirical Study on Location Selection of Cake Shop Based on Analytic Hierarchy Process	DONG Hui
170	Application Research of BIM Technology in Highway Engineering Project Management	ZHAO Yun-feng, <i>et al.</i>
173	On Distribution Network Planning and Optimized Operation of Distributed Power Supply	HOU Zhen
176	Exploration and Research of Enterprise Discipline Inspection and Supervision Architecture Based on Big Data Application	HAN Li
179	Engineering Application of Water Pinch-point Technology in Water Network Optimization	LU Chao, <i>et al.</i>
182	Reliability Prediction of Guided Ammunition Control System	GAO Meng, <i>et al.</i>
184	Construction of Intelligent Mine Information System Based on BIM and GIS	HUANG Song, <i>et al.</i>

THEORETICAL REVIEW

187	Summary of Social Benefits of Urban Underground Space Development	ZHANG Hong, <i>et al.</i>
190	Quantitative Evaluation of Urban Streets Based on POI Data	SU Jing-xiang
193	Research on Current Situation and Countermeasures of Intellectual Property in Shandong Province	YANG Zhong-li